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Terpentin förekommer mycket sällan här & noteras icke i marknaden.
Handsågade Bräder har jag icke utsigt att sälja.

Med sann Högaktning
F. K. Nybom

$09 C. K E. STJERNVALL-WALLEEN - J. V.
SNELLMAN 20.X 1867, TELEGRAM 10

HUB, JV$ handskr,ftssamling

Helsingfors
Senator Snellman.

Herrarnes härvaro nödig vid frågor om Jernväg. Grefven ber Herrarne
skynda med hitresans möjliggörande. Time money

Stjernvall
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Ärade Bror.

1 anledning af Din skrifvelse rörande uppköpet af 2 000 t<unno>r råg,
anser jag mig böra redogöra för Länestyrelsens åtgärder och de
föreskrifter, hvarpå desamma sig grundat.

1 Finans Expeditionens d<en) 18 Sept<ember’ aflåtne skrifvelse heter 30

det: Jemte afgifven berättelse om årsvextens beskaffenhet i Tavaste
hus’ län har Guvernöre>n, enär brist på råg till brödföda under
inst<undande> vinter förmodas blifva inom länet rådande, — hemställt
om icke förrådet af råg i kronomagasinet kunde till 2 000 t<unno)r lidet
i Nåd<iga> kungörelsen) 16 Jan<uari’ 1861 för Tav<astehus’ län stadgade
belopp.Ij uppbringas genom uppköp efter slutad skörd. Och som vid
föredragningen af detta ärende, K<ejserliga Senaten ansett det vara
lämpligt att till utsäde tjenlig råg, som vanligen kort efter skörden af
jordbrukare, hvilka vore i beho af penningar, utbjudes till lågt pris,
blefve för kronans räkning uppköpt för att hällas i beredskap till 40

bröäföda och utsäde, — har K<ejserliga) Senaten velat hafva Guv<ernö
re>n anbefaldt att låta, på sätt Guv<ernöre>n lämpligast finner, inför
skaffa anbud afvederböran>de spekulanter till hvad pris de vore villige
att till Tav<astehus> kronomagasin leverera ända till 2 000 t<unno’r dylik
råg samt att härom sedan hos K<ejserliga> Senaten anmäla.

Då nu denna skrifvelse, den K<ejserliga’ Senaten anbefaller inför
skaffa anbud på leverans af 2 000 tunno)r råg till Tav<astehus>
kronornagasin, utgjorde svar på vär framställning att detta magasins
förräder borde bringas just till nämnde belopp, — var det väl helt
naturligt att vi fattade saken sä som skulle Senaten beslutit att för detta 50

läns behofver förstärka magasinets förråder.
Hvad sedai vidkommer vårt tillgörande i saken, så hafva vi sökt att

punktligen fullgöra Senatens förskrift. Vi hafva skriftligen vändt oss till
alla de possessionater och löntagare, hvilka förut kunnat aflåt råg,
men hittills har nästan öfverallt nekande svar ingått. Nägon kungörelse


